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Dr  Cezary  Mech  komentuje  sprawę  frankowiczów.  Zauważa,  że
gdyby prawo było w czasie zawierania umów frankowych takie jak
teraz, to ich zawarcie nie byłoby możliwe. Stwierdził, że był
przeciwko indeksowania kredytów w złotówkach. Jak dodaje były
wiceminister  finansów,  podkreślał  wielokrotnie,  że  nie  ma
czegoś takiego jak tańszy kredyt w obcej walucie. Inaczej
inwestorzy mogliby pożyczać tam, gdzie są kredyty na niższy
procent i inwestować tam, gdzie jest na wyższy i zarabiać na
niczym.  Sądzi,  że  sprawiedliwym  rozwiązaniem  powinno  być
uzłotowienie według kursu aktualnego.
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